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Reacties vanuit de markt op het opstappen van Mansveld

Wilma Mansveld (PvdA) is opgestapt als staatssecretaris Infrastructuur en Milieu. Haar positie werd onhoudbaar na de publicatie van het eindrapport 

van de parlementaire enquêtecommissie over het Fyra-debacle. 
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Nieuwe staatssecretaris krijgt te 
maken met toepassingsverbod

In dit eindrapport werd geconcludeerd dat Mansveld de Tweede Kamer een onjuiste voorstelling van zaken had gegeven. Vandaar dat de staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu op 28 oktober 2015 Zijne Majesteit de Koning verzocht aan haar ontslag te verlenen als staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu. De 
koning heeft dit ontslag, op voordracht van de minister-president, op de meest eervolle wijze verleend.  Maar heeft het opstappen van Mansveld invloed op het 
toepassingsverbod op chemische bestrijdingsmiddelen op verharding? En wat zijn de gevolgen van haar opstappen?  Een aantal reacties vanuit de markt.

Bert vAn Loon, voorzitter van de Stichting Niet-Chemische Onkruidbestrijding (NCO), wil zo snel mogelijk 
opheldering van het ministerie van Infrastructuur en Milieu. Bert van Loon liet vorige week nog weten dat hij er 
niet aan twijfelt dat het verbod doorgaat: ‘Op alle vragen heeft Mansveld 27 oktober nog netjes antwoord gege-
ven. De antwoorden zijn naar de Kamer gestuurd. De dag erna is zij opgestapt. Verder kan ik er niets meer over 
zeggen. Lukas Florijn van het ministerie zal niet bereikbaar zijn voor commentaar in de pers, maar ik zal zo spoe-
dig mogelijk om opheldering vragen bij het ministerie. Verdere informatie laat ik direct weten.’

rogIer DoornBos van EcoStyle bracht eerder naar buiten dat EcoStyle eraan twijfelt of het verbod op mid-
delen in 2016 nog wel van kracht kan gaan. Doornbos laat na het opstappen van Mansveld weten: ‘Het is de grote 
vraag of haar vertrek invloed zal hebben op het verbod. De zaak heeft in mijn ogen altijd al alle kanten op kunnen 
gaan en dat kan het nu nog. De tijd zal het leren. De geruchten gaan dat Dijksma de functie van Mansveld over-
neemt. Zij heeft vanuit EZ leidinggegeven aan het Ctgb, dus die zal dat dossier vast prima kunnen overnemen.’

Het aftreden van staatssecretaris Mansveld zal volgens erIk BretveLD van Wave Weed Control niet van invloed 
zijn op het toepassingsverbod op chemische bestrijdingsmiddelen op verharding. Erik Bretveld: ‘Het vertrek van 
Mansveld heeft, denk ik, geen invloed op het verbod van chemie op verharding. Voor zover ik heb begrepen, is 
het proces al in een dermate ver stadium dat het niet zal worden teruggedraaid. Wave hoopt natuurlijk, net zoals 
de NCO, dat de plannen die er waren, gewoon worden doorgezet door Dijksma.’
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